
 Referat  af  Bestyrelsesmøde,  Afdeling  114 

 Lokation:  Herning  Fremads  lokaler 

 Dato:  2024.03.05 

 Begyndt  kl:  19:05 

 Endt  kl:  20:10 

 Deltagere:  Carl,  Niels  Jørgen,  Ronja,  Ole,  Marianne,  Emma 

 ________________________________________ 

 Dagsorden 

 1.  Senest  deadline  for  nye  emner/punkter  til  kommende  møder. 

 Det  blev  vedtaget,  at  der  fremadrettet  er  deadline  tirsdagen  ugen  før  det  næste  møde. 
 Eventuelle  hastesager  kan  undtagelsesvis  deles  med  hele  bestyrelsen  inden,  men  det 
 medtages  ikke  nødvendigvis  til  mødet. 

 2.  Referent. 

 Dette  ref.  er  skrevet  af  Ole.  Fremadrettet  bliver  Marianne  fast  referent.  Dette  er  under 
 forudsætning  af  at  bestyrelsen  fremskaffer  laptop/Chromebook  som  skal  følge  den  til 
 enhver  tid  siddende  referent. 

 Ole  indkøber  og  sætter  Google  kto.  op  mht.  Google  Drev  og  mail.  Der  er  givet  ok  for  et 
 beløb  op  til  ca.  dkk  2.500. 

 3.  Herning  Rocker 

 Emma  har  modtaget  svar  fra  Herning  Rocker  mht.  billetter.  Som  vanligt  bliver  der  stillet  én 
 billet  pr.  husstand  til  rådighed. 

 4.  Markvandringer. 

 Se  separat  fremsendte  referat  herom. 
 Til  fremtidige  vandringer  søger  Niels  Jørgen  for  at  invitere  Torben,  da  han  har  bedst 
 kendskab  til  bygninger  o.lign. 

 Yderligere  punkter/input: 

 A.  Spørgsmålet  omkring  adgang  til  sikringsskabe  i  1  vær.  lejlighederne 

 Tommy  har  meddelt,  at  det  hører  ind  under  loven  om  nødret.  Det  må  vi  tage  for  pålydende 
 og  vi  håber  at  det  ikke  bliver  aktuelt. 

 B.  Kontakt  med  havefolk  og  øvrige  ting  omkring  de  grønne  områder. 



 Niels  Jørgen  fortsætter  det  gode  arbejde  med  kontakten  til  havefolkene  og  øvrige 

 personer  omkring  vedligehold  samt  de  planter  vi  har  ‘tilgode’  hos  samme.  Herunder 

 indkaldelse  til  nye  vandringer.  Se  separat  fremsendte  ref.  herom. 

 C.  Afdelingsmøde  2024.09.12  kl:  18:00 

 Carl  kontakter  Morten  hos  Herning  Fremad  mht.  lokaler  og  smørrebrød.  Det  vurderes 

 samstemmigt,  at  vi  ønsker  denne  løsning  for  måske  at  kunne  få  flere  beboere  til  at 

 deltage. 

 Emma  kontakter  Heidi  (Fællesebo)  mht.  materialer  og  deltager  fra  Fællesbo.  (Referent, 

 dirigent  etc. 

 Vedr.  Formandens  beretning.  Vi  lægger  alle  hoveder  i  blød  og  kommer  med  input  til 

 denne.  Hvad  har  vi  foretaget  os?  Frugttræer,  belægningssten,  trafiksikkerhed,  grill, 

 storskraldsplads  oma. 

 Vi  skal  have  en  afstemning  ang.  de  20  kr.  der  indbetales  pr.  husstand  pr.  måned:  De  penge 

 har  vi  ikke  råderet  over  og  beløbet  skal  sløjfes. 

 Det  var  ordene  for  denne  gang.  Tak  for  et  godt  møde. 

 Vi  ses  d  2.  april. 

 //Ole 


